
RE: Plaatsing 30 woonunits voor Oekraïners in het wijkpark Ellertsveld. 

 

Geachte mevrouw Haenen – van Egmond, 

 

Hierbij bevestig ik de ontvangst van uw onderstaand mailbericht aan de gemeenteraad.  

Ik zal u kort uitleggen wat de procedure van behandeling van uw brief is. 

 

Uw brief zal opgenomen worden op de “lijst van ingekomen stukken voor de gemeenteraad”. Die lijst 

wordt geagendeerd voor de eerstvolgende raadsvergadering, te weten: 21 september a.s.. 

Brieven die op die lijst worden opgenomen worden ondergebracht in één van de twee rubrieken die 

op die lijst voorkomen: 1e) voor kennisgeving aannemen of 2e) door het college schriftelijk laten 

beantwoorden en de raad krijgt een kopie van de antwoordbrief. Uw brief zal in de 2e rubriek 

worden opgenomen. 

Bij de behandeling van de “lijst van ingekomen stukken voor de gemeenteraad” vindt geen 

inhoudelijke behandeling plaats van brieven die op die lijst voorkomen. Feitelijk wordt de 

behandeling van die lijst met een hamerslag afgedaan. Voor uw brief betekent dat, dat de raad de 

antwoordbrief van het college aan u afwacht. 

Vorenstaande neemt niet weg dat u wel de mogelijkheid heeft om n.a.v. uw brief in te spreken. Dat 

kan niet in de raadsvergadering maar wel in een vergadering van de raadscommissie sociaal domein, 

die plaatsvindt op dinsdag 12 september a.s., aanvang 20.00 uur in de raadszaal van het 

gemeentehuis. 

Voor het inspreken heeft degene die daar gebruik van wil maken maximaal 5 minuten de tijd.  

N.a.v. het inspreken mogen commissieleden die daar behoefte aan hebben één aanvullende vraag 

aan de inspreker stellen.  

Na beantwoording van de vragen door de inspreker, wordt het inspreken afgesloten en moet de 

inspreker weer plaatsnemen op de publieke tribune om vandaar af de vergadering verder te volgen. 

Tot zover wat u kunt doen. Wat nog mogelijk is, is dat één of meer politieke partijen in de raad uw 

brief aanmelden voor behandeling is voornoemde commissievergadering. Daartoe zal dan dus het 

initiatief genomen moeten worden door een politieke partij. Dat is tot nu toe nog niet het geval, 

maar daarbij zal het feit dat het nu vakantietijd is mede debet kunnen zijn. Overigens is eerder ook 

een mededeling van de wethouder aan de commissie verschenen over de plaatsing van de woonunits 

op het Ellertsveld (zie: 5-Mededeling-wethouder-Van-Werven-over-tijdelijke-herhuisvesting-

Oekrainers-Bovenmaatweg-geanonimiseerd.pdf (gemeenteraadhuizen.nl). Niet uitgesloten is dat die 

mededeling (ook) wordt aangemeld voor bespreking in de commissie. Blijft de aanmelding 

achterwege, dan wordt de mededeling door de commissie voor kennisgeving te zijn aangenomen. 

Tot zover de informatie. Als u gebruik wilt maken van het spreekrecht in de vergadering van de 

commissie sociaal domein van 12 september a.s. dan verneem ik dat graag van u. U mag zich 

natuurlijk laten vergezellen.  

Met vriendelijke groet, 

Jan Veenstra (raadsgriffier) 

https://ris.gemeenteraadhuizen.nl/Vergaderingen/Commissie-Sociaal-Domein/2023/12-september/20:00/Mededelingen-van-het-college-en-of-portefeuillehouder-s/5-Mededeling-wethouder-Van-Werven-over-tijdelijke-herhuisvesting-Oekrainers-Bovenmaatweg-geanonimiseerd.pdf
https://ris.gemeenteraadhuizen.nl/Vergaderingen/Commissie-Sociaal-Domein/2023/12-september/20:00/Mededelingen-van-het-college-en-of-portefeuillehouder-s/5-Mededeling-wethouder-Van-Werven-over-tijdelijke-herhuisvesting-Oekrainers-Bovenmaatweg-geanonimiseerd.pdf

